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ZZÁÁPPIISS  
  

z 38. veřejného zasedání Zastupitelstva města v Libáni, 

které se konalo dne 2. února 2022 od 17.00 hodin 

v zasedací místnosti MěÚ Libáň 

 

Přítomni:  8 členů zastupitelstva města: Petr Havlík, Ing. Hana Ježková, Bc. Lucie 

Kejzralová, Jaromír Přibyl, Jindřich Řezníček, Bc. Kamila Sokolová, Bc. 

Gabriela Šoutová, Ing. Michal Zahradníček 
 

Omluveni: 1 člen zastupitelstva: Martin Kohout 

  

Neomluveni:  0 členů zastupitelstva   
 

Přítomní občané (podepsaní na prezenční listině) v počtu 6 osob 

      hosté (podepsaní na prezenční listině) v počtu 0 osob 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Libáň bylo zahájeno v 17.00 hodin starostou města panem 

Jaromírem Přibylem.  

 

Starosta přivítal zastupitele i občany města a informoval o tom, že zasedání bylo řádně svoláno 

v souladu   s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v platném znění. 

 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích je na úřední desce Městského úřadu Libáň 

zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 25. 1. 2022 pod č.j. 7/2022. 

Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“ na www.mestoliban.cz.  
 

Dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha zápisu) je přítomno 8 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů zastupitelstva, pí. Ing. Hana Ježková se dostavila v 17:24 

hod.), zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích – je-li přítomna 

nadpoloviční většina členů zastupitelstva). 

 

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.  

Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení. 
 

 

Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 

 

Do návrhové komise byli navrženi: pí. Bc. Kamila Sokolová, pí. Bc. Gabriela Šoutová a p. Ing. 

Michal Zahradníček.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň volí návrhovou komisi ve složení: pí. Bc. Kamila Sokolová, pí. Bc. 

Gabriela Šoutová a p. Ing. Michal Zahradníček. 

 

Výsledek hlasování:    

Pro           7 

Proti   0  

Zdrželi se      0 

Usnesení bylo přijato. 
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Za ověřovatele zápisu byli navrženi: p. Petr Havlík a pí. Bc. Lucie Kejzralová. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města Libáň volí ověřovatele zápisu p. Petra Havlíka a pí. Bc. Lucii 

Kejzralovou. 

  

Výsledek hlasování:    

Pro   7 

Proti        0  

Zdrželi se   0      

Usnesení bylo přijato. 

 

Zapisovatelem určuje pan starosta pana Jaromíra Přibyla. 

  

Schválení programu 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ Z 37. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZM 

2. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ ROKU 2022 

3. SCHVÁLENÍ POSKYTNUTÍ DOTACÍ A NÁSLEDNÝCH 

      VEŘEJNOPRÁVNÍCH SMLUV 

4. SCHVÁLENÍ PODÁNÍ ŽÁDOSTI O DOTACI  

5. ZÁMĚR PRONÁJMU NEBYTOVÝCH PROSTOR V Č.P. 17 V LIBÁNI 

6. OSTATNÍ INFORMACE     

7. DISKUSE 

8. SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 

9. ZÁVĚR 
  

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 

své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje program 38. veřejného zasedání ZM dle návrhu.  

 

Výsledek hlasování:  

Pro   7 

Proti          0       

Zdrželi se             0 

Usnesení bylo přijato. 

 

         

38.1. Kontrola plnění usnesení z 37. veřejného zasedání ZM  
  - přednesla pí. Bc. Gabriela Šoutová.  

   

Usnesení č. Z37/01/12/21 – Z37/07/12/21  

- bez úkolů 

 

 

38.2. Rozpočtová opatření roku 2022 

- přednesla pí. Bc. Kamila Sokolová  

Kamila Sokolová seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 1/2022. 
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Rozpočtové opatření č. 1/2022 spočívající ve změně na straně příjmů ve výši 95 579 Kč, na 

straně výdajů ve výši 5 494 850 Kč, kdy rozdíl je kryt financováním v  částce 5 399 271 Kč 

dle přílohy, která je nedílnou součástí tohoto zápisu.   

 

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

p. Zahradníček: Rád bych se nejprve detailně seznámil s podklady a položkovým rozpočtem 

Víceprací u obou investičních akcí, jak č.p. 15, tak u komunikací na Sídlišti. Změna 

v položkách ve výši cca 3 mil. Kč je moc vysoká na to, abychom ji schválili bez bližšího 

detailu. Nevím, jak to vidí ostatní? 

p. starosta: Rozumím a k oběma akcím jsou změnové listy, které obsahují detailní položkové 

rozpočty Méněprací a Víceprací. Jen bychom se měli domluvit, zda se sejdeme osobně anebo 

vám to vše pošlu do emailu. 

p. Zahradníček: Takže budeme nyní hlasovat?  

pí. místostarostka: Budeme hlasovat a z toho vzejde nějaký výsledek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2022 dle předloženého návrhu 

jak na straně příjmů, tak i výdajů a financování. 

 

Výsledek hlasování:  příjmy:      

Pro          7   

Proti                    0                   

Zdrželi se        0 

 

Výsledek hlasování:  výdaje:      

Pro          3   (p. Přibyl, pí. Sokolová, pí. Šoutová)  

Proti                    4   (p. Havlík, pí. Kejzralová, p. Řezníček, p. Zahradníček)   

Zdrželi se        0 

 

Výsledek hlasování:  financování:      

Pro          3 (p. Přibyl, pí. Sokolová, pí. Šoutová)  

Proti                    4 (p. Havlík, pí. Kejzralová, p. Řezníček, p. Zahradníček) 

Zdrželi se        0 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

38.3. Schválení poskytnutí dotací a následných veřejnoprávních smluv 

- přednesl p. Ing. Michal Zahradníček – předseda finančního výboru 

Návrhy veřejnoprávních smluv obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky. 

 

a) Foerstrovy dny, hudební festival o.p.s. 

Jedná se o schválení poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň ve výši 198 000 

Kč a o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace. 

 

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

společnosti Foerstrovy dny, hudební festival o.p.s. ve výši 198 000 Kč. 
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2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a společností Foerstrovy dny, hudební 

festival o.p.s.  

 

Výsledek hlasování:  

Pro   7 

Proti          0      

Zdrželi se 0    

Usnesení bylo přijato. 
 

 

     b) Ochotnický divadelní spolek Bozděch 

Jedná se o schválení poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň ve výši 113 500 

Kč a o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace. 

 

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

Ochotnickému divadelnímu spolku Bozděch ve výši 113 500 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Ochotnickým divadelním spolkem 

Bozděch. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro   7 

Proti          0      

Zdrželi se 0    

Usnesení bylo přijato. 
 

  

       c) Loutkové divadlo „Martínek“ Libáň, z.s. 

Jedná se o schválení poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň ve výši 50 000 Kč 

a o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace. 

 

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

Loutkovému divadlu „Martínek“ Libáň, z.s. ve výši 50 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Loutkovým divadlem „Martínek“ Libáň, 

z.s. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro   7 

Proti          0      

Zdrželi se 0    

Usnesení bylo přijato. 
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d) Tělovýchovná jednota Sokol Libáň, z.s. 

Jedná se o schválení poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň ve výši 165 000 

Kč a investiční dotace ve výši 25 000 Kč a o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace a Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí investiční dotace. 

  

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

Tělovýchovné jednotě Sokol Libáň, z.s. ve výši 165 000 Kč.  Zastupitelstvo města Libáň 

schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu města Libáň Tělovýchovné jednotě Sokol 

Libáň, z.s. ve výši 25 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí investiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Tělovýchovnou jednotou Sokol Libáň, z.s. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro   7 

Proti          0      

Zdrželi se 0    

Usnesení bylo přijato. 
 

Do jednací místnosti se v 17:24 hod. dostavila zastupitelka pí. Ing. Hana Ježková. 

 

e) Sdružení rodičů a přátel libáňské školy 

Jedná se o schválení poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň ve výši 95 000 Kč 

a o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace. 

 

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

paní Kamila Sokolová: Oznamuji, že jsem ve střetu zájmů a zdržím se hlasování. 

 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

Sdružení rodičů a přátel libáňské školy ve výši 95 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Sdružením rodičů a přátel libáňské 

školy.  
 

Výsledek hlasování:  

Pro   6 

Proti          0      

Zdrželi se 2  (pí. Ježková, pí. Sokolová)      

Usnesení bylo přijato. 
 

 

f) Ostatní spolky 

Jedná se o poskytnutí neinvestiční dotace spolkům dle tabulky, která je přílohou tohoto 

programu. 

 

Ing. Michal Zahradníček dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 



 - 6 - 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Libáň 

spolkům dle tabulky, která je přílohou tohoto zápisu. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávních smluv o poskytnutí 

neinvestiční dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a spolky, uvedenými v tabulce, která je 

nedílnou součástí tohoto zápisu. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro   8 

Proti          0      

Zdrželi se 0    

Usnesení bylo přijato. 

 

 

38.4. Schválení podání žádosti o dotaci 

- přednesla pí. Bc. Kamila Sokolová 

Jedná se o schválení podání žádosti o poskytnutí dotace na projekt „Oprava pomníku obětem       

1. sv. války v Libáni“ vyhlášené Ministerstvem obrany, poskytovanou v rámci programu 

„Zachování a obnova historických hodnot I. – IV“. 

Jedná se o Pomník Mistra Jana Husa v Libáni na náměstí. Původně jsme připravovali podání 

žádosti na restaurování tohoto pomníku na Ministerstvo zemědělství, tak jako v jiných 

případech, ale administrátor dotace zjistil a prověřil na MZE, že v roce 1938 byla na pomník 

přidána deska a schránka s hlínou z bojišť na památku obětem války. Z pohledu MZE jsou 

tedy všechny náklady na restaurování tohoto pomníku brány jako nezpůsobilé, nepřispívají na 

válečné pomníky. Proto jsme hledali jiné dotační možnosti a našli jsme možnost podat žádost 

na Ministerstvo obrany, kde naopak náklady na restaurování pomníku Mistra Jana Husa 

splňují podmínky dotačního programu. MZE má maximální výši dotace 200 000,- Kč a není 

potřeba mít podání žádosti schválené zastupitelstvem, ale naopak MO nemá určenou 

maximální výši dotace, tudíž to bude pro město i výhodnější, jelikož cenová nabídka na 

restaurování pomníku je 370 000,- Kč. Výše dotace je 80%. MO požaduje podání žádosti 

schválené zastupitelstvem. Zastupitelé byli o této věci informování, žádosti bylo možné 

podávat do 31. 1. 2022. Jelikož bylo veřejné zasedání o týden posunuto, poskytovatel dotace 

navrhl řešení, do příloh k dotaci jsme vložili dopis, kde oznamujeme, že podání žádosti bude 

dodatečně schváleno na veřejném zasedání 2. 2. 2022. 

 

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje investiční záměr projektu a podání žádosti o dotaci na 

projekt s názvem „Oprava pomníku obětem 1. sv. války v Libáni“ vyhlášené Ministerstvem 

obrany, do dotačního programu 107290 – Zachování a obnova historických hodnot I. – IV. 

Výzva k podání žádosti o dotaci na zabezpečení péče o válečné hroby. 

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města sjednáním příslušné smluvní 

dokumentace. 

  

  Výsledek hlasování:  

Pro     8 

Proti            0       

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 
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38.5. Záměr pronájmu nebytových prostor v č.p. 17 

- přednesla pí. Bc. Kamila Sokolová 

Jedná se o schválení záměru pronájmu nebytových prostor na zdravotním středisku č. p. 17 

v Libáni, spočívající v pronájmu ordinace lékaře v 1. poschodí o celkové výměře 18 m2 – 

místnost č. 12 (bývalá kožní ordinace), ½ čekárny v 1. poschodí o výměře 9, 2 m2 – místnost 

č. 11 a skladu materiálu ve 2. poschodí o celkové výměře 8,5 m2 – místnost č. 7.  

 

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

pí. Šoutová: Na některém dřívějším zasedání jsme se bavili, že tam je potřeba upravit nějakou 

část elektroinstalace, v jakém to je stavu? 

pí. Sokolová: Ano, jak bylo již dříve avizováno, bylo potřeba opravit elektroinstalaci v této 

ordinaci, i v ordinaci paní zubařky. Budou probíhat další navazující práce, aby byla ordinace 

schválena a připravena k provozu.  

p. Havlík: Je s lékaři odsouhlasena výše nákladů spojených s úpravami v budově zdravotního 

střediska, které realizovali samotní lékaři, a bude hradit město, protože jde o součást budovy a 

práce jsou hotové? 

p. starosta: Doposud k tomuto odsouhlasení nedošlo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor na zdravotním 

středisku č.p. 17 v Libáni, spočívající v pronájmu prostor ordinace lékaře v 1. poschodí o 

celkové výměře 18 m2 – místnost č. 12 (bývalá kožní ordinace), ½ čekárny v 1. poschodí o 

výměře 9, 2 m2 – místnost č. 11 a skladu materiálu ve 2. poschodí o celkové výměře 8,5 m2 – 

místnost č. 7.  

 

Výsledek hlasování:  

Pro     8 

Proti            0       

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

38.6. Ostatní informace 

p. starosta Jaromír Přibyl informoval: 

 

- Omezení provozu MěÚ Libáň  

Vzhledem k aktuální situaci ohledně rychlého nárůstu šíření pandemie Covid-19 jsem 

rozhodl o tomto opatření - omezení provozu MěÚ Libáň pro veřejnost. Je to hlavně z 

důvodu v co největší míře zachovat chod úřadu jako takového. Minulý týden jsme se 

potýkali s personálními výpadky zaměstnanců úřadu, a to z důvodu nařízených karantén. Z 

důvodu nemoci bylo také zcela výjimečně zrušeno svolané veřejné zasedání a přeloženo na 

tento týden. Uvidíme, co přinesou další týdny, ale věřím, že už se situace obrátí a bude vše 

již brzy v běžném provozu.   

 

- Výměna umělého povrchu na sportovišti 

Po dlouhém čekání nám byla doručena (31. 1. 2022) dílčí informace z Národní sportovní 

agentury, kde jsme žádali 14. dubna 2021 o dotaci na výměnu umělého povrchu na 

sportoviště (u ubytovny), že došlo k zahájení kontroly formálních náležitostí a přijatelnosti 

žádosti. Uvidíme tedy, jaký bude výsledek. 
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- II. Etapa rekonstrukce komunikace II/280 Libáň – Dětenice – Osenice 

Dnes proběhlo úvodní jednání všech zainteresovaných účastníků k zahájení stavby výše 

uvedené komunikace směrem na Mladou Boleslav. Zástupcem zhotovitele byl představen 

časový harmonogram této stavby, která bude zahájena 23. 3. 2022. Bude rozdělena cca do 5 

dílčích etap, z čehož dvě budou za úplné uzavírky. Aktuálně jsou připravovány návrhy 

objízdných tras, které budou následně rozeslány dotčeným obcím k připomínkování. Podle 

podmínek smlouvy o dílo by stavba měla probíhat 28 týdnů. Je zřejmé, že to přinese jistá 

dočasná omezení, ale bez toho to nejde a konečně se snad všichni dočkáme opravené silnice. 

Vzpomínám si, že jsme byli iniciátorem a společně s okolními obcemi jsme posílali dopis na 

KHK v roce 2015… 
 

- Z-BOX firmy Zásilkovna, umístěný za Lékařským domem, bude zprovozněn 14. 2. 2022. 

 

- Rekonstrukce KD a Restaurace Radnice 

Práce na obou částech rekonstrukce nadále probíhají velmi aktivně, bohužel za poslední 

týden se objevily další významné komplikace ohledně statiky části budovy restaurace v 

prostorách bývalé kuchyně a přední části lokálu. Po odhalení stropních částí a odstranění 

příčné zdi mezi uvedenými prostory se ukázalo, že původní zdivo je směs nepálených cihel 

v kombinaci zčásti s pálenými cihlami a dalšími různými materiály. Tyto nosné prvky 

vykazují velmi silné statické nedostatky, na které není možné umístit nové nosné stropní 

prvky pro další zatížení. To vše bylo schováno za vnitřní “přizdívku”, která nebyla s 

původními stěnami nijak svázaná. Na tom všem byly umístěny stropní trámy, které samy o 

sobě byly ve velmi špatném stavu. Podobně je na tom středová nosná stěna (mezi bývalou 

chodbou na wc a kuchyní), která dle posouzení statika bude potřeba celá odstranit, 

vybudovat základ a postavit nová. To ovšem ztěžuje nutnost nejprve zabezpečení statiky 

střešní konstrukce budovy nad 1.NP, tak aby tyto práce mohly probíhat. Zastupitelé již byli 

na opakované osobní prohlídce rekonstruované budovy a vzhledem k aktuální situaci je 

domluvena prohlídka po dnešním zasedání. Včera byl na stavbě statik, který vše posoudil a 

do pátku bude na kontrolní den připraven návrh nutných zabezpečení statiky budovy a návrh 

dalšího postupu, jak uvedená místa sanovat. Zároveň jsme vznesli požadavek na vyčíslení 

nákladů na nově navržená řešení opravy, aby mělo zastupitelstvo kompletní informace. 

Zároveň stále platí, že máte možnost účastnit se každého kontrolního dne, kde se řeší 

veškeré zjištěné problémy a navrhovaná řešení. 

pí. Ježková: Na prohlídce jsem byla, a přestože to nejsou příjemná zjištění, tak je dobře, že 

se to odhaluje nyní a že jsme rozhodli rekonstrukci udělat společně s Kulturním domem. 

 

 

pí. Kamila Sokolová informovala: 

 

- Zřídili jsme Veřejnou sbírku na pomoc nezaopatřeným dětem po jejich náhle zesnulém otci. 

Oznámení o zřízení veřejné sbírky nám již bylo doručeno a musí být vydané 30 dnů před 

konáním této sbírky. Proto bylo nastaveno datum konání sbírky od 1. 3. 2022.  

Již je také zřízen transparentní účet sbírky, který bude zveřejněn od 1. 3. 2022 na stránkách 

města Libáň. 

 

 

38.7. Diskuse 

Pan starosta vyzval přítomné zastupitele a občany k diskusi. 

 

Občanka Libáně: Připravila jsem si několik dotazů ke schválenému rozpočtu na rok 2022: 

1. Položka - Sportovní zařízení ve vlastnictví města, je zde 700.000,- Kč na stavby? 
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pí. místostarostka: Jedná se o vlastní podíl finančních prostředků v případě získání dotace z 

NSA - Výměna umělého povrchu na víceúčelovém sportovišti. 

2. Paragraf Silnice a ostatní komunikace, je zde 1.000.000,- Kč a další částky? 

pí. místostarostka: To je nedočerpaná částka na akci Oprava místních komunikací na 

Sídlišti, které budou pokračovat v roce 2022.  

p. starosta: Také počítáme s vlastním podílem na akci Chodník Psinice, na který jsme      

opakovaně (již počtvrté) požádali o dotaci na SFDI. A také další prostředky na opravy 

dalších chodníků. 

3. Paragraf Odvodnění a čištění odpadních vod, tady je částka 5.000.000,- Kč? 

pí. místostarostka: Jedná se opět o vlastní podíl, v případě získání dotace na Kanalizaci 

Křešice a Psinice. 

4. Další, Hřbitovní zeď ve Zlivi, v loňském roce bylo v rozpočtu 400.000,-  Kč, ale oprava se    

nedělala, peníze byly tedy utraceny jinde? A pro letošní rok je v rozpočtu částka 500.000,-

Kč?  

pí. místostarostka: Částka 400.000,- Kč nebyla profinacována, ale přesunuta do letošního 

rozpočtu a navýšena o 100.000,- Kč, dle aktualizované cenové nabídky. 

5. A ještě v paragrafu Domov důchodců je v položce na stavby 500.000,- Kč, tam se plánuje 

nějaká oprava? 

p. starosta: Probíhá příprava projektové dokumentace pro budoucí možnosti žádat o dotace 

na rekonstrukci tohoto domu, jejíž součástí je i rozšíření bytových jednotek v 

nevyužívaných částech v přízemí i v půdním prostoru.  

 

Občanka Libáně: Jak je to nyní se zaměstnanci restaurace?  

p. starosta: Zaměstnancům restaurace byla přidělena náhradní pracovní činnost. 

 

Občan Libáně: Chtěl bych se zeptat, v jakém stádiu se nachází projekt ohledně opravy silnice 

pod městským úřadem? Po tom, co probíhaly stavební a další práce ve spodní části ulice, je 

její stav strašný. Vlastníci pozemků a stavby, kteří cestu takto rozjezdili, se k ničemu nemají, 

aby ji uvedli do slušného stavu. 

p. starosta: Jak jsem uvedl již dříve, zájmem města je podat žádost o dotaci na rekonstrukci 

místních komunikací v této lokalitě. Je potřeba mít zpracovaný projekt, výkaz výměr a další 

podklady dle podmínek dotačního titulu a následně podat žádost. Projektanta budeme urgovat. 

 

Občanka Libáně: Po změně jízdních řádů došlo k vyloučení spoje Dětenice – Libáň a dále na 

Jičín, kolem 12:30 hod. Bylo by možné zajistit, aby v tuto dobu mohl být nějaký spoj, který 

by navazoval na autobus do Jičína? 

p. starosta: Rozumím a podnět předáme na příslušný odbor dopravy KHK. 

 

paní ředitelka ZŠ: Chtěla bych zastupitele informovat ohledně předchozího společného 

jednání nad rozšířením výuky anglického jazyka s rodilým mluvčím. Kontaktovala jsem tedy 

paní z English Focus a domluvili jsme možnosti spolupráce. Také jsem prověřila reference z 

jiných škol, kde taková spolupráce také probíhala, a byly samé pozitivní. Je tedy předjednán 

týdenní kurz, který bychom uspořádali v rámci výuky na jaře letošního roku. 

 

Občanka Libáně: Budou instalovány provozní řády v parku před školou? 

pí. místostarostka: Ano, informační tabule s provozními řády jsou vyrobené a nyní budou 

instalovány pracovníky technických služeb. Bohužel je o osobním přístupu každého včetně 

dětí, které tam nyní vstupem přes okolní terén znečišťují jednotlivé prvky a ještě si neváhají 

boty čistit o nové lavičky.   

 

 

38.8. Souhrn přijatých usnesení 
    - přednesl člen návrhové komise pí. Bc. Kamila Sokolová  
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Souhrn přijatých usnesení z 38. veřejného zasedání Zastupitelstva města Libáň 

konaného dne 2. února 2022 

 

 

Z38/01/02/22 Zastupitelstvo města Libáň volí návrhovou komisi ve složení: pí. Bc. Kamila 

Sokolová, pí. Bc Gabriela Šoutová a p. Ing. Michal Zahradníček. 

 

 

Z38/02/02/22 Zastupitelstvo města Libáň volí ověřovatele zápisu p. Petra Havlíka a pí. Bc. Lucii 

Kejzralovou. 

 

 

Z38/03/02/22  Zastupitelstvo města Libáň schvaluje program 38. veřejného zasedání ZM dle 

návrhu.  

 

 

Z38/04/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň společnosti Foerstrovy dny, hudební festival o.p.s. ve výši 198 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a společností Foerstrovy dny, hudební festival o.p.s. 

 

 

Z38/05/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň Ochotnickému divadelnímu spolku Bozděch ve výši 113 500 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Ochotnickým divadelním spolkem Bozděch.  

 

 

Z38/06/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň Loutkovému divadlu „Martínek“ Libáň, z.s. ve výši 50 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Loutkovým divadlem „Martínek“ Libáň, z.s. 

 

 

Z38/07/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň Tělovýchovné jednotě Sokol Libáň, z.s. ve výši 165 000 Kč.  Zastupitelstvo města 

Libáň schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu města Libáň Tělovýchovné jednotě Sokol 

Libáň, z.s. ve výši 25 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí investiční dotace dle bodu 1. 

mezi Městem Libáň a Tělovýchovnou jednotou Sokol Libáň, z.s. 

 

 

Z38/08/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň Sdružení rodičů a přátel libáňské školy ve výši 95 000 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a Sdružením rodičů a přátel libáňské školy.  

 

 

Z38/09/02/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

města Libáň spolkům dle tabulky, která je přílohou tohoto zápisu. 
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2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Veřejnoprávních smluv o poskytnutí neinvestiční 

dotace dle bodu 1. mezi Městem Libáň a spolky, uvedenými v tabulce, která je nedílnou součástí 

tohoto zápisu. 

 

 

Z38/10/02/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje investiční záměr projektu a podání žádosti o 

dotaci na projekt s názvem „Oprava pomníku obětem 1. sv. války v Libáni“ vyhlášené 

Ministerstvem obrany, do dotačního programu 107290 – Zachování a obnova historických hodnot 

I. – IV. Výzva k podání žádosti o dotaci na zabezpečení péče o válečné hroby. 

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města sjednáním příslušné smluvní dokumentace. 

 

 

Z38/11/02/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor na 

zdravotním středisku č.p. 17 v Libáni, spočívající v pronájmu prostor ordinace lékaře v                

1. poschodí o celkové výměře 18 m2 – místnost č. 12 (bývalá kožní ordinace), ½ čekárny v           

1. poschodí o výměře 9, 2 m2 – místnost č. 11 a skladu materiálu ve 2. poschodí o celkové výměře 

8,5 m2 – místnost č. 7.    

 

 

 

38.9. Závěr 

Pan starosta poděkoval všem členům zastupitelstva a občanům za pozornost. 

Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 18:52 hodin. 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina zastupitelů 

2) Prezenční listina občanů 

3) Zveřejněná  informace  o konání 38. veřejného zasedání  ZM  podle § 93 odst. 1, zákona            

o obcích 

4) Navržené dotace z rozpočtu města – tabulka 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 7. 2. 2022 

 

 

 

 

Ověřovatelé:    dne .............................................. podpis ........................................... 

 

       dne .............................................. podpis ........................................... 

 

Starosta:          dne .............................................. podpis ........................................... 

 

Místostarosta:      dne .............................................. podpis ........................................... 

 

 
Zapisovatel:   


